
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 255
Vil ministeren i forlængelse af SAU alm. del - spm. 252 oplyse, hvor stor en
andel af skatteprovenuet fra aktieindkomstbeskatningen, der kommer fra ho-
vedaktionærer? Tallene ønskes for de seneste 5 år.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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